
 

Vragen voor vragenhalfuur raad 3 maart 2022. 

Onderwerp: JWF Kazerne Assen

Vragensteller: fractie GB- SBW (Charles de Haas, namens alle fracties)

Geachte heer Bijl,

Zoals uit de media is gebleken en de berichtgeving uit Den Haag alle reden is om ongerust te zijn over het 
voortbestaan van de kazerne in Assen. Ook komen meer dan duizend banen op de tocht. Reeds voor de 
zoveelste keer wordt de kazerne met sluiting bedreigd.Hierover hebben wij de volgend vragen.

1. Bent u met ons van mening, dat deze kazerne een zodanig onderdeel van de Asser samenleving uitmaakt, 
dat deze daarmede onlosmakelijk verbonden is, mede door de lange historie van Assen als garnizoensstad ?

2. Acht u het ook van belang,  dat de mening van het gemeentelijk bestuur van Midden-Drenthe ter kennis en 
ter ondersteuning aan het gemeentebestuur van Assen wordt gebracht?

3. Binnenkort wordt er in de Tweede Kamer over de sluiting van de kazerne gedebatteerd. Acht u het van 
belang om eventueel samen met Assen, c.q. met de Provincie Drenthe , te pleiten voor het handhaven van de 
kazerne?

4. Wat moet er gebeuren om “ Den Haag” er van te overtuigen, dat Noordelijk Nederland er meer dan beu van 
is om steeds weer in de kou te worden gezet? Valse beloften, geen adequate schade afhandeling, nu weer de 
sluiting van een significant monument , met alle gevolgen voor de werkgelegenheid van dien,  nadat voor 
miljarden uit de noordelijke bodem is gehaald en de uitkomst een achterstelling blijkt te zijn. 

5. Welke stappen gaat u zetten?      

Namens alle partijen in de raad van Midden-Drenthe.


